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Abstract (en)
The invention relates to a projectile (10) with an IR target seeker (12-14) arranged at the nose end and means (16, 17) for correcting the projectile
(10), the target seeker (12-14) exhibiting deflection devices (123) for scanning the target area. <??>To achieve a rosette-shaped scanning of
the target area without using gyro-stabilised mechanical systems, it is proposed that the projectile (10) rotates about its longitudinal axis (10').
The target seeker (12-14) contains a laser which is followed by the deflection device (123). During the scanning process, the deflection device
(123) periodically linearly deflects the laser beam in a fixed scanning plane (19) located on the axis of the projectile (10') so that a rosette-shaped
scanning occurs in the target area due to the rotation of the projectile (10). <IMAGE>

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft ein Geschoß (10) mit einem bugseitig angeordneten IR-Zielsuchsystem (12-14) und Mitteln (16, 17) zur Korrektur des
Geschosses (10), wobei das Zielsuchsystem (12-14) zur Abtastung des Zielgebietes Ablenkvorrichtungen (123) aufweist. Um eine rosettenförmige
Abtastung des Zielgebietes ohne die Verwendung kreiselstabilisierter mechanischer Systeme zu erreichen, wird vorgeschlagen, daß das Geschoß
(10) um seine Längsachse (10') rotiert. Das Zielsuchsystem (12-14) enthält einen Laser, dem die Ablenkvorrichtung (123) nachgeschaltet ist. Die
Ablenkvorrichtung (123) lenkt den Laserstrahl beim Abtastvorgang periodisch linear in einer festen in der Geschoßachse (10') liegenden Scanebene
(19) ab, so daß aufgrund der Rotation des Geschosses (10) im Zielbereich eine rosettenförmige Abtastung erfolgt. <IMAGE>
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